
Tak wysokich emerytur nie było! To okłamywanie społeczeństwa

 

Panie Ministrze,

z wyliczeń resortu ministra Błaszczaka wynika pół miliarda oszczędności dla budżetu państwa z wprowadzenia tzw. ustawy

dezubelizacyjnej.

W związku z powyższym każdy (bez wyjątku) funkcjonariusz (39 000 osób) miał emeryturę w wysokości 15 000 – 16 000 PLN

netto!

Wyliczenia ministerstwa dotyczą kwot netto – zysku.

To jest kreatywna księgowość. Przecież to jest niemożliwe! Nie ma takich emerytur.

W ten sposób okłamuje się społeczeństwo, celem osiągnięcia politycznego celu. Czy można sprawdzić dokładnie te wyliczenia i

przedstawić społeczeństwu prawdę?

(dane adresowe do wiadomości posła J. Zemke), 1 października 2017 r. 
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